



Wykaz dziennej produkcji ropy i gazów oraz tłoczenia poszczególnych szybów w okręgu drohobyckim.

Etat de la production d'huile et du gaz et des expéditions des puits de la district du Drohobycz

Ausweis über die tägliche Rohöl- u. Gasproduktion sowie Pipungen einzelner Schächte des Drohobyzer Bezirkes.

B O R Y S Ł A W.

Table with 2 columns: Location (Borysław, Tustanowice, Mraźnica, Sa., Inne kopalnie drohobyckiego okręgu, Andere Gruben d. Drohobyzer Rev., Razem - Totale - Zusammen) and Production values in Cst.

Szyby oznaczone 1) eksploatacja się z trójkąta, Schächte mit 1) bezeichnet, werden von einem Dreieck exploitiert

Table with 2 columns: Location (Borysław, Tustanowice, Mraźnica, Łapacki i Towarzystwa handlowe i Fabrykat. et Handels Gesellschaft, Sa., Inne kopalnie drohobyckiego okręgu, Andere Gruben d. Drohobyzer Rev., Razem - Totale - Zusammen) and Production values in Cst.

Main production table for Borysław, listing wells (Szyby) and their production of oil and gas in various units (C. kg, m³/m).

Dziś wykazane cyfry odtłoczonej ropy uważać należy za końcowe daty produkcyjne za miesiąc styczeń b. r. Ogólna produkcja wynosiła 22326 cyst., z czego przypadło na rejon borysławski 19363 cyst. i na kop. w Urzyczu 680 cyst.

Die heute ausgewiesenen Pipenziffern sind als abgeschlossene Produktionsdaten pro Jänner d. J. zu betrachten. Die Gesamtproduktion betrug 22326 Zist., wovon auf den Borysławer Raion 19363 Zst. auf Schodnica 3193 Zst. und auf Urzycz 680 Zist. entfallen sind.

T U S T A N O W I C E.

Main production table for Tustanowice, listing wells and their production of oil and gas.

M R A Z N I C A.

Main production table for Mraźnica, listing wells and their production of oil and gas.

O P A K A, O R Ó W, S C H O D N I C A, P O P I E L E, U R Y C Z

Summary table for various regions: Opaka, Orów, Schodnica, Popiele, and Urzycz, listing wells and production.